巴中市普通高中2015级春学期质量检测
英语试题参考答案

第一部分 听力（共20小题; 每小题1.5分，满分30分）
1—5. ABCCA      6—10.ACBCC    11—15.CAACB    16—20. ACBAC
第二部分 阅读理解(共20小题; 每小题2分, 满分40分）
21—25.ABBDB     26—30. ADBCD   31—35.CADAC   36—40. GFACE
第三部分  英语知识运用（共30小题; 共两节，满分45分）

第一节 完形填空（共20小题：每小题1.5分，满分30分）

41—45.CABBD     46—50. CADBD   51—55.CACDB   56—60. ADBAC
第二节 （共10小题；每小题1.5分，满分15分）
61.situated   62. largest   63.landmarks    64. on             65. where
66.the       67. and     68.powerful     69. have influenced  70. visiting
第四部分  写作(共两节，满分35分)

第一节  短文改错（共10小题；每题1.5分，满分15分）

 In July last year, Ed and I went on the holiday to Costa Rica. What made me 

happily was that it gave me time to think about ∧ I really wanted to do with my life.
happy                                what

When they returned, I decided to change my career. Because I loved cooking, I took

     we

some courses to learn whether to make chocolate and decorate cake. Then, during a
                   how







 cakes

visit to Costwolds, we notice a shop for rent. It gave us the idea to open a shop




   noticed













where would sell chocolate and cakes. Ed was exciting by the good idea, but was that/which 








 excited





and

willing to go for the adventure. 
第二节  书面表达  (25分)

One possible version:

Dear friends,

Do you want to live in a beautiful world? . As we know, living a low carbon style of life is vital for energy saving and environmental protection. In order to achieve our goal, we keep the following in mind.

At first it’s important for us to turn off taps and lights after using them and recycle everything recyclable in our daily life. More importantly , while sticking to the habit of setting the temperature of your air conditioner at above 26。C in summer and eating seasonal, fresh fruits and vegetables even, we should keep climbing stairs under the fifth floor instead of taking lifts. 

So let’s take actions now and contribute to the prosperity of our earth. 

                                                       Thank you!
总体评分原则：要点+语言表述

原则上应按照考生所表达的要点数归档。如考生写出所有要点，语言表达好，可打该档最高分；如考生写出所有要点，但语言错误较多，可降一档（如果错误太多，可取其降档后之低线）。

	档次
	要点数
	 得分
	 分数段
	 各段分数
	 语言使用情况

	五
	5
	 21-25
	高线
	25
	语言基本无误，行文连贯，表

达清楚。

	
	
	
	中线 
	22-24
	

	
	
	
	低线 
	21
	

	四
	4
	 16-20
	高线
	20
	语言有少量错误，行文基本连

贯，表达基本清楚。

	
	
	
	中线 
	17-19
	

	
	
	
	低线 
	16
	

	三
	3
	 11-15
	高线
	15 
	语言有一些错误，尚能达意。

	
	
	
	中线 
	12-14 
	

	
	
	
	低线 
	11
	

	二
	2
	6-10
	高线
	10
	语言错误很多，影响表达。

	
	
	
	中线 
	7-9 
	

	
	
	
	低线 
	6
	

	一
	1
	1-5 
	高线
	5 
	只能写出与所要求内容有关的

一些单词。

	
	
	
	中线 
	2-4
	

	
	
	
	低线 
	1
	

	 
	0
	0
	 
	0
	未能传达与本题相关的任何信息。


